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Předmět Zasedání 8/2015–2018  

Datum  24. října 2016 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Kropáč,  

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman, Vokálek 

  Fakulta podnikohospodářská (F3): Ondrčka  

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Vltavská, Bozděchová, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová 

  Jiné: Fiala 

Omluvení  Šubrtová (F1), Mikan, Mládková, Tyll, Novák J. (F3), Novák M., Kupka, Prchal (F6) 

Neomluvení  Novák T. (F2)  

Hosté  prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor), doc. Fischer (prorektor), doc. 

Hnilica (prorektor), prof. Musílek (prorektor), RNDr. Nenadál (ředitel VC), Ing. 

Svoboda (kvestor) 

Předsedal Berka 

Doba  13:00 – 14:35 

 

Program 

1. Návrh úprav rozpočtu VŠE v Praze na rok 2016 

2. Průběžná zpráva o plnění Institucionálního plánu VŠE v roce 2016 

3. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 

4. Návrh na zařazení osob do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu 

5. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání, vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění 
programu a následně předložil program osmého zasedání AS VŠE ke schválení.  

Hlasování č. 8-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 8. zasedání dne 24. října 2016 v těchto bodech: 
1. Návrh úprav rozpočtu VŠE v Praze na rok 2016 
2. Průběžná zpráva o plnění Institucionálního plánu VŠE v roce 2016 
3. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 
4. Návrh na zařazení osob do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu 
5. Různé 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen. 

R 

1. Návrh úprav rozpočtu VŠE v Praze na rok 2016 
 Kvestor Svoboda předložil návrh úpravy rozpočtu VŠE v Praze na rok 2016 a uvedl důvody této 

úpravy. 
Předsedkyně Finanční komise Vančurová uvedla, že komise po diskusi doporučuje navržená 
usnesení ke schválení AS VŠE. 
V průběhu projednávání bodu 1 se dostavili senátoři Zelenka, Váňa a Ševčíková. 

Hlasování č. 8-2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje návrh úprav rozpočtu VŠE v Praze na rok 2016.   
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.   

R 

Hlasování č. 8-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE žádá rektorku, aby schválený návrh postoupila Správní radě VŠE v Praze.   
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

Ú 

2. Průběžná zpráva o plnění Institucionálního plánu VŠE v roce 2016 
 Prorektor Fischer uvedl, že průběžná zpráva o plnění Institucionálního plánu (IP) VŠE byla 

zpracována na žádost AS VŠE. Dále uvedl, že IP byl schválen jako tříletý, tj. finanční prostředky 
i indikátory jsou plánovány až do konce roku 2018. Zpráva o plnění IP za rok 2016 by měla být 
součástí VZ o činnosti za rok 2016. Prorektor Fischer seznámil senátory se strukturou 
předkládané průběžné zprávy. 
K bodu proběhla diskuse. 

Hlasování č. 8-4 o usnesení AS VŠE:   
AS VŠE bere na vědomí průběžnou zprávu o plnění Institucionálního plánu VŠE v roce 2016.   
PRO: 22 
PROTI: 0 

R 
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ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.   

3. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2017 

 Prorektor Fischer informoval, že povinnost zpracovat Plán realizace strategického záměru 
(PRSZ) vyplývá ze zákona a že materiál je třeba předložit MŠMT do 31. 10. 2016. Jde o obdobu 
dřívější Aktualizace Dlouhodobého záměru. Změna názvu vyplývá z nových změn zákona o 
vysokých školách. PRSZ je úzce propojen s financováním školy. 
Prorektor Fischer seznámil senátory se strukturou PRSZ. 
K bodu proběhla krátká diskuse. 

Hlasování č. 8-5 o usnesení AS VŠE:   
AS VŠE schvaluje plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na 
rok 2017. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

4. Návrh na zařazení osob do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu 
 Předseda Berka informoval senátory, že byla zveřejněna Výzva k předkládání návrhů na 

zařazení osob do Seznamu hodnotitelů a že předseda Rady vysokých škol (RVŠ) požádal 
o návrhy osob pro zařazení do tohoto seznamu. RVŠ po kontrole formálních předpokladů 
předloží návrhy Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Prorektor Fischer (předseda RVŠ) uvedl, že pro hodnocení akreditací budou sestavovány ad 
hoc komise ze Seznamu hodnotitelů, proto je velmi důležité navrhnout kandidáty i do dalších 
skupin hodnotitelů, nejen mezi kandidáty působící ve vysokém školství. 
Předseda AS VŠE požádal předem senátory AS VŠE a předsedy fakultních senátů o zaslání 
návrhů. Předseda AS VŠE obdržel 5 návrhů. Senátor Korejs dále navrhl senátora Ondrčku. 
O návrzích bylo hlasováno v pořadí, v jakém byly obdrženy. 

Hlasování č. 8-6 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení doc. Ing. Mgr. Radky Drulákové, 
Ph.D. do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    
PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

Hlasování č. 8-7 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení prof. Ing. Josefa Basla, CSc. do 
Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    
PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

Hlasování č. 8-8 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení doc. Ing. Alenu Buchalcevovou, 
Ph.D. do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    

R 
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PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

Hlasování č. 8-9 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení doc. Ing. Otu Novotného, Ph.D. 
do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    
PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

Hlasování č. 8-10 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení doc. Ing. Miroslava Ševčíka, CSc. 
do Seznamu hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    
PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

Hlasování č. 8-11 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE doporučuje, aby Rada vysokých škol navrhla zařazení Bc. Romana Ondrčky do Seznamu 
hodnotitelů Národního akreditačního úřadu.    
PRO: 21  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 1  
Usnesení bylo schváleno.  

Další návrhy je možné adresovat přímo předsedovi RVŠ Fischerovi. Každý kandidát musí 
vyplnit formulář (nevyplňovat část Prohlášení navrhovatele) a přílohu k formuláři (jméno 
a podpis navrhovaného, jméno a podpis navrhovatele) a zaslat oba dokumenty do 31. 10. 
2016 do 12:00 emailem (formulář bez podpisu, přílohu formuláře naskenovanou s podpisy 
navrhovaného a navrhovatele).  

5. Různé 
 

Předseda Berka informoval senátory o výjezdním zasedání předsedů akademických senátů VŠ.  I 

Předseda Berka požádal studentské senátory, aby si pročistili své školní emailové schránky, 
aby bylo možné jim zasílat pozvánky a zápisy z jednání AS VŠE na oficiální školní adresu. 

Ú 
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Senátorka Bozděchová informovala, že svolala jednání Ubytovací a stravovací komise na 
pondělí 31. 10. 2016. ve 13 h na koleje Jarov, sraz je u budovy ředitelství. Proběhne obhlídka 
všech kolejí, je zajištěn mikrobus. Pokud se chtějí jednání zúčastnit i další členové AS VŠE, je 
třeba, aby se nahlásili senátorce Bozděchové. 
Jednání opustili senátoři Vančurová, Zelenka, Bozděchová a Kropáč. 

I 

Kvestor Svoboda požádal AS VŠE o nominaci člena a jeho zástupce do výběrové komise pro 
výběrové řízení veřejné zakázky „Průběžné dodávky kancelářských potřeb“. Komise by se 
poprvé sešla 23. 11. v 10 h na otvírání obálek. Senátor Korejs navrhl senátora Ondrčku. 

Hlasování č. 8-12 o usnesení AS VŠE:   
AS VŠE navrhuje Bc. Romana Ondrčku za člena výběrové komise pro veřejnou zakázku 
"Průběžné dodávky kancelářských potřeb". 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno.  

Jako náhradník do této komise se přihlásil senátor Fiala. 

Hlasování č. 8-13 o usnesení AS VŠE:   
AS VŠE navrhuje Mgr. Ing. Radka Fialu za náhradníka do výběrové komise pro veřejnou 
zakázku "Průběžné dodávky kancelářských potřeb". 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Předseda AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven 
na 28. 11. 2016 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 24. října 2016 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


